

٣٢٠٢٥ / ١٠ / ٨

الموضوع : اكتمال توسعة مصنع شركة فولتامب لمحولات الجهد العالي ش.م.ع.م (صحر)

يسر شركة فولتامب للطاقة ش.م.ع.ع الإفصاح عن اكتمال توسعة المشروع الاستثماري بكل نجاح لشركة فولتامب لمحولات الجهد العالي ش.م.ع.م إحدى الشركات التابعة لها في صحر .

تضمن اكتمال هذا المشروع إنفاقاً رأسمالياً قدره 2.3 مليون ريال عُمانى مُخصص لتوسيع الطاقة الإنتاجية لمصنع محولات الطاقة ورفع الطاقة الإنتاجية للمصنع بشكل ملحوظ من 7,500 ميجا فولت أمبير إلى 12,500 ميجا فولت أمبير سنوياً من خلال استثمارات استراتيجية في البنية التحتية المتطورة للمصنع والآلات الحديثة، بهدف تلبية الطلب العالمي المتزايد على محولات الطاقة بشكل مستمر .

سوف يعمل هذا التوسع الاستراتيجي على تعزيز مرونة التصنيع والنمو مما يمكن شركة فولتامب من تلبية الطلب المتزايد في السوق على محولات الطاقة وتقليص مواعيد تسليم المنتجات .

Subject: Completion of Facility Expansion at Voltamp Power SAOC (Sohar)

Voltamp Energy SAOG announces the successful completion of a significant capital investment project at its subsidiary, **Voltamp Power SAOC**, located in Sohar.

This initiative involved a **Capital Expenditure (CAPEX) of OMR 2.3 Million** dedicated to expanding the facility's capacity for Power Transformers.

The manufacturing capacity has been significantly enhanced from **7,500 MVA to 12,500 MVA per annum** through strategic investments in advanced plant infrastructure and state-of-the-art machinery, aimed at meeting the growing global demand for power transformers.

This strategic expansion will enhance **manufacturing agility and growth**, enabling Voltamp to fulfill increased market demand and **reduce overall product delivery timelines**.



Mohammed Ajmal Basha
Chief Executive Officer.

